
Z á p i s n i c a  č.  1/2025
zo  zasadnutia Komisie školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva

pri MZ MČ Bratislava –Vajnory konanej
dňa 04.02.2025

Prítomní:  Ing.  Soňa  Molnárová,  Ing.  Edita  Straková,  RNDr.  Tibor  Kráľ,  Mgr.,  Andrea
Vajdová, JUDr. Marcela Virágová, , Iveta Izakovičová,  Martina Reháková, Jana Grebečiová.

Ospravedlnení Jana Besedová,  Mária Horváthová, Ing. Andrea Murati

Neprítomní: 

Tajomník: Ing. Andrea Murati

     Komisiu zahájila predsedníčka Ing. Soňa Molnárová. 

Návrh programu:

1. Otvorenie
2. Informácia o zariadení seniorov
3. Rôzne
4. Záver 

5. K      bodu 2 –    Informácia o      zariadení seniorov   
 

P. Molnárová oboznámila prítomných členov komisie s výsledkom výberového konania na
prevádzkovateľa  „Zariadenia  pre seniorov v MČ Bratislava  Vajnory“.  Z troch uchádzačov
poslanci  miestneho zastupiteľstva  vybrali  neziskovú organizáciu  OPATRÍME VÁS,  ktorá
v MČ Vajnory už prevádzkuje terénnu opatrovateľskú službu v domácnostiach. Spoločnosť
už má prebratú budovu a v spolupráci s mestskou časťou zariaďuje vnútorný interiér budovy.
Keďže s objetívnych príčin sa nepodarilo v stanovenom termíne zaradiť toto zariadenie do
siete poskytovateľov opatrovateľskej  služby v prvom roku budú klienti samoplátcovia. Na
základe výpočtu oprávnených nákladov pri odpustení nájomného v prvom roku poplatok od
klienta je vypočítaný na 1 956,50 € mesačne.  Bude  možné získať príspevok z magistrátu
a pre obyvateľa Vajnor príspevok mestskej časti o výšku príspevkov sa zníži mesačná platba
klienta. 

Členovia komisie školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva zobrali informáciu na vedomie. 

K      bodu 3 Rôzne       



P. Molnárová informovala o výške navrhnutých dotácií pre Jednotu dôchodcov a Združenie
kresťanských seniorov, ktorú budú schvaľovať poslanci na Miestnom zastupiteľstve. 

p. Molnárová informovala, že v prenajatom učiteľskom byte býva len jeden učiteľ, čo zvyšuje
náklady za bývanie učiteľov pre mestskú časť. Do budúcej komisie navrhneme riešenie pre
ubytovanie učiteľov. 

p. Molnárová požiadala pani Strakovi z Jednoty dôchodcov,  aby preverila na výbore Jednoty
dôchodcov v meste či termín konania turnaja je možné zmeniť na jarné mesiace. 

K      bodu 4 – Záver   

Na záver sa predsedníčka poďakovala členom komisie za aktívnu účasť a ukončila rokovanie. 

Ing. Soňa Molnárová
 predsedníčka komisie

Za správnosť zodpovedá:  Ing. Soňa Molnárová

V Bratislave dňa  05.02.2025
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